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SVĚT: Zpráva Světového ekonomického fóra (WEF) ze začátku roku 2022 předpovídá vše,
co se dnes děje a ukazuje, co se bude dít. Globalisté nám takto ukazují, co sami mají v
plánu a co sami způsobují. Podle všeho chtějí vyvolat občanské nepokoje napříč všemi
státy. Více ve videu.

Originál videa publikován ZDE: 21. září 2022

Přepis:

Neil McCoy-Ward: Dámy a pánové, vítejte dnes opět na kanálu. A rychlé varování, pokud nemáte rádi
zkázu a ponurost, hned to vypněte nebo navždy mlčte, protože dnes se podíváme na několik zpráv.
Budu mluvit o sociálních nepokojích, které jsou nyní jistotou, nikoliv možností, možná strašením…
ne, jsou nyní jistotou a již propukly v desítkách zemí po celém světě. Vsadím se, že jste nevěděli, že
jen za poslední rok proběhlo celosvětově více než 10 000 protestů jen týkající se energií, nepočítaje
to všechno ostatní, 10 000 protestů po celém světě. Nyní si povíme o několika zprávách. První z nich
je tato.

O této zprávě jsme už dříve mluvili a já mluvil o tom, jak Světové ekonomické fórum (WEF)
předpovídá věci jako Nostradamus, které se každým rokem zdánlivě vyplňují. Takže se na to za chvíli
podíváme. Ale chtěl jsem se jen dotknout několika věcí, protože je velmi snadné zapomenout na to,
co se dělo v posledním roce. Ve Velké Británii jsme měli několikrát masové protesty kvůli různým
věcem, od zdravotních opatření a lockdownů, přes energetiku až po ceny pohonných hmot.

V Nizozemsku jsme byli svědky četných protestů, naposledy protestů zemědělců kvůli snižování
emisí CO2 a snižování počtu hospodářských zvířat a kvůli tomu, že vláda chce převzít jejich farmy. V
Kanadě jsme byli svědky protestů řidičů kamionů, v Americe jsme viděli řadu protestů, v České
republice jsme nedávno viděli 70 000 lidí v ulicích jen při jednom protestu. A nyní jsme svědky zpráv,
a já se tomu budu věnovat, že Německo se chystá od prvního října vyslat do ulic armádu. To také
souvisí s novými mandáty pro Německo ohledně povinného nošení roušek a nových omezení.

Ale než přejdeme na sdílenou obrazovku, chci mluvit o několika bodech, které si uvědomuji, pokud
jde o mé zázemí, mou historii, působení v armádě a vidění sociálních nepokojů v obrovském měřítku
v mnoha zemích. Navštívil jsem 72 různých zemí po celém světě. A bezpochyby se to v průběhu let
ještě zvýší, pokud mi bude dovoleno cestovat, což by bylo krásné. Jedna z věcí, o které jsem mluvil
loni, když jsem byl v Tamarindu na Kostarice, byly sociální nepokoje, které probíhaly v Jihoafrické
republice, které byly dost extrémní. Byly to jedny z nejhorších, které jsem za dlouhou dobu viděl.

Ale myslím si, že ty se budou zdát nepodstatné ve srovnání s tím… promluvme si o tom. Co často
způsobuje sociální nepokoje? Jaké jsou spouštěče toho, když se vám ve společnosti rozpadá sociální
soudržnost? No, je to řada věcí, které mohou být jakékoliv. Lidé často říkají, že prázdné žaludky
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vedou k rozzlobeným lidem. Neřekl bych, že je to nutně pravda.

Prázdné žaludky rozhodně motivují lidi k nějaké akci. Ale řekl bych, že vztek je největší motivací,
proč se lidé začnou bouřit a vyjdou do ulic. Další věc, která s tím souvisí, je rozdíl v bohatství. A
kdykoli vidíte nerovnost v bohatství, a můžete se podívat stovky, ne-li tisíce let zpátky v historii,
nastane bod zlomu, kdy nakonec lidé řeknou dost.

A v posledních dvou letech jsme skutečně byli svědky největšího přesunu bohatství v historii planety.
Sociální nepokoje mohou pramenit i z jiných důvodů. Mohou být politické, mohou být založené na
společnosti, mohou být potravinové, energetické, krize životních nákladů, náboženské, dokonce i
rasové. Byli jsme svědky nepokojů i v souvislosti s rasovými otázkami.

Ale jedním z velkých spouštěčů toho, co přijde, je to, že když se zamyslíte nad nejchudšími lidmi ve
společnosti, kteří teď potřebují největší pomoc, jsou skutečně opomíjeni. A když utrácíte velkou část
svého příjmu, obrovskou část svého příjmu za základní potřeby, jako je jídlo, nájem a energie, kdy
vám nejenže nezbývají peníze na konci výplaty, ale každý měsíc se zadlužujete, a pak vidíte, jak
ostatní lidé žijí velmi okázale, a veřejnosti platí za tyto okázalé akce a věci, vytváří to takové napětí,
vztek, hořkost a rozdělení. A to je to, co v současné době hodně vidím.

Chci se přesunout na sdílenou obrazovku a promluvit si o několika těchto velmi znepokojivých
zprávách. Než abych této zprávě věnoval celé video, jak to dělám každý rok, udělám to raději jindy.
Ale dnes jsem se opravdu chtěl zaměřit jen na několik klíčových bodů. Tady máme sekci ekonomika.
Píšou, že je hlavním rizikem v roce 2022. Tohle je zpráva WEF. Splasknutí bubliny aktiv ve velkých
ekonomikách. Co to je? To znamená trhy s bydlením a akciové trhy, včetně důchodů.

To je pro většinu lidí obrovská starost. Pokud dojde ke krachu na trhu s bydlením, pokud dojde k
bankovní krizi, znamená to, že úspory lidí mohou být vymazány. Pokud dojde ke krachu na akciovém
trhu, znamená to, že důchody by mohly být vymazány nebo přinejmenším masivně znehodnoceny. To
je jedno z rizik, o kterých se zde hovoří. Máme tu také kolaps systémově důležitého průmyslu, což
vidíme u energetiky, zejména v rámci Evropské unie. Dluhové krize ve velkých ekonomikách,
neschopnost stabilizovat cenovou trajektorii. Tohle je neuvěřitelné. Prozíravost, se kterou museli
vytvořit takovou zprávu daleko před tím… ještě před ruskou a ukrajinskou krizí.

Mohli bychom se zaměřit na geopolitiku, ale podívejme se na společenská rizika. A to je kolaps nebo
nedostatek systémů sociálního zabezpečení. To je jedna z jejich hlavních rizikových prognóz, krize
zaměstnanosti a obživy. Ano, to rozhodně vidíme. Eroze sociální soudržnosti, selhání veřejné
infrastruktury, infekční nemoci, rozsáhlé nedobrovolné migrace, všudypřítomný odpor proti vědě.
Tohle se přece nedá vymyslet. Vážné zhoršení duševního zdraví, rozsáhlé rozčarování mládeže. V
podstatě jsme viděli všechno do poslední věci v této prognóze.

Tohle si prostě nemůžete vymyslet. Proto je to tak znepokojující. Proto se lidé často ptají: Jak můžete
tolik událostí předpovídat s takovou přesností, Neile? Dívám se na spoustu těch zpráv, sleduji
všechny jejich schůzky a brífinky. A není to jen WEF, sleduji hodně OSN, NATO, sleduji hodně těchto
lidí, kteří mají vliv. Sleduji, co říkají. A sleduji rozhovory. A pak si to všechno dávám dohromady.

A proto vám tímto videem říkám, že si opravdu musíte uvědomit, co se blíží s tím rozpadem sociální
soudržnosti, čemu se říká sociální nepokoje. Protože pro mnohé z vás, myslím, že pokud jste se na to
nepřipravili, teď už je asi poněkud pozdě. Protože není snadné se na něco takového připravit… o
takových věcech ani nemůžu mluvit na této videoplatformě.

Ale na takové věci se opravdu musíte připravit dlouho dopředu. Další zpráva, na kterou vás chci
upozornit, je tato, která mě opravdu překvapila. „101 zemí zaznamenalo v posledním čtvrtletí nárůst



občanských nepokojů.“ To jsou pouhé tři měsíce. 101 zemí za poslední tři měsíce… doufám, že
chápete význam toho, co tu píšou. Svět čelí bezprecedentnímu nárůstu občanských nepokojů, jak se
vlády potýkají s dopadem inflace na ceny základních potravin a energií, podle nejnovějšího vydání
našeho indexu občanských nepokojů (CUI).

Tohle není, jako kdyby CNN, Fox News nebo BBC prostě vydala náhodnou zprávu. Tohle je index
občanských nepokojů, který to vydává, a nemají důvod lhát. Vlastně bych čekal, že budou lhát a
říkat, že vše je v pořádku, ale ne, oni vám tady dávají fakta.

Z údajů pokrývajících sedm let vyplývá, že v posledním čtvrtletí bylo více zemí svědky nárůstu rizika
občanských nepokojů než kdykoli od doby, kdy byl index vydán. Ze 198 zemí 101 zaznamenalo nárůst
rizika ve srovnání s pouhými 42, kde se riziko snížilo. Jak se podmínky pro občanské nepokoje
vytvářejí v rostoucím počtu zemí, závažnost a četnost protestů a zaměstnaneckého aktivismu se bude
v nadcházejících měsících dále zrychlovat. Nárůst rizika občanských nepokojů stoupl ve více než 50
% zemí mezi druhým a třetím čtvrtletím 2022. Jen se na to podívejte, je to neuvěřitelné.

A některé z nich jsou západní země. Přesuňme se dolů na obrázek dva. Šestiměsíční prognózy indexu
občanských nepokojů vykreslují chmurný obraz. Podívejte se na ty prognózy. Stačí si přečíst některé
z těchto zpráv. Rostoucí počet vlád se bude potýkat s rostoucí nespokojeností obyvatelstva, a já s tím
stoprocentně souhlasím. Stačí se podívat do učebnic dějepisu, abyste viděli, co se blíží. A co index
svobody názoru a projevu? Opět negativní trend, spousta toho, o čem chceme diskutovat, je
potlačováno. Vidíte, že jsou tady i Spojené státy na úrovni zhoršení. To je vážná úroveň zhoršení. Teď
přejdu ke článkům. Životní náklady a energetická krize v Británii.

Strach z občanských nepokojů v zimě. To píše Times. A když se zamyslíte nad tím, jak jsou teď lidé
naštvaní kvůli účtům za energie, tak si jenom představte, co se stane, až se zvýší ceny potravin? Lidé
pořád říkají: Vláda se o to postará. Vše bude v pořádku. Bohužel lidé nerozumí ekonomice a
nechápou, jak systém funguje. Nemůžete prostě pořád tisknout další dluhopisy, měnu, atd.
Nemůžete to dělat do nekonečna. Čím více tisknete, tím více rozšiřujete peněžní zásobu.

Zboží a služby se nerozšiřují, ale zmenšují. Chápete? Náklady na energetické vstupy jsou tím, co
omezuje produkci zboží a služeb. Takže když nemáte dostatek energie a zboží a služby se zmenšují a
měna expanduje, máte nyní mnohem více měny na méně zboží a služeb. To tedy není řešení.
Dokonce i v USA a v Británii lidé říkají: Biden je hrdina. Díky Bohu za něj. Liz Trussová. Páni.
Podívejte na ni. Jak Liz tiskne stovky miliard na energetickou krizi. Je hrdinka.

Ne! Jen si vybírá tu nejjednodušší cestu. Dejte tomu 18 měsíců a všechna ta inflace zase zasáhne
ekonomiku, protože vytvářejí nové měny, nemluvě o všech ostatních typech… protože je více než
jeden typ inflace. Nemluvím často o různých typech inflace, protože je to trochu složité. Ale v
současné době zasahují ekonomiku další typy inflace, které nejsou jen důsledkem tisku měny.

Za některé může rozpad dodavatelského řetězce. Rozpad fondu pracovních sil za 2 dolary denně v
rozvojových zemích. Je to dopad „greendealových“ mandátů ESG na energii, tedy omezování energie,
které ji zdražuje. V současné době se toho děje hodně. A dokonce i šéfka MMF, kterou vůbec nemám
rád, Kristalina Georgievová. Říká, že tuhá zima může v Evropě způsobit sociální nepokoje.
Překvapuje vás, že se Německo chystá vyslat do ulic vojáky? Na tohle jsem odkazoval dříve.

Více než 10 000 protestních akcí v oblasti energetiky se konalo ve 130 zemích mezi 21. listopadem a
prvním srpnovým týdnem, takže to je dokonce méně než rok. To je pouhých devět měsíců. Čeho
dalšího jsme svědky? Blackout… to byla první německá okresní simulace blackoutu. 400 mrtvých za
96 hodin. Německé obce to začínají brát vážně a připravují se na konkrétní důsledky rozsáhlého
výpadku proudu. Podle toho by se dalo očekávat 400 mrtvých během 96 hodin.



Po 24 hodinách by uhynul dobytek. Rozvodny by selhaly a vyschly by nádrže na vodu. Pak by došlo k
rabování, požárům a hospodářským škodám. S tím souhlasím. Viděl jsem to na vlastní oči v
rozvojových zemích. Úřady přiznávají, že nebezpečí je reálné. Varují vás před tím. Každý občan si
musí uvědomit, co se stane. Když není elektřina, pak není voda. Po dvou dnech si nemůžete nabít
mobilní telefon. Na tento scénář nejsme v žádném případě připraveni. Proč si myslíte, že jsem vás
před těmito věcmi varoval?

Proč jsem se přestěhoval, abych měl zdroj vody hned vedle svého pozemku. Proč jsem si pořídil
filtrační systém na vodu, abych i v případě nutnosti mohl nabrat říční nebo dešťovou vodu a
přefiltroval ji na pitnou vodu? Proč jsem si začal připravovat různé jiné věci a potraviny. Protože
jsem před dvěma a půl lety věděl, že to přijde. Evropané se bojí, že krize životních nákladů způsobí
sociální nepokoje. Dělal se průzkum. Velká Británie, Německo, Francie a Polsko.

Podívejte se, jaká byla statistika. 75 % lidí v Polsku očekává sociální nepokoje. 69 % ve Francii, 64 %
v Německu, 57 % ve Velké Británii. A opět, všechny ty zprávy, všechny ty průzkumy hovoří o
sociálních nepokojích. Jen se podívejte na tento obrázek, podívejte se na graffiti a na stav tohoto
místa. A jestli jste neslyšeli o nepokojích, které teď probíhají ve Velké Británii, v Leicesteru… ale
jestli jste neviděli, co se tam děje, tak je tam prostě obrovská… musím to pořád přeskakovat, protože
jinak tam bude nějaká násilná scéna a já budu mít problémy.

Ale mezi muslimy a hinduisty se to opravdu rozjíždí. A znovu opakuji, že nic z toho neodsuzuji, ani
nebudu říkat svůj názor, protože je to velmi citlivé téma. A já nejsem ani muslim, ani hinduista.
Takže se do toho všeho ani nechci plést. Ale v posledním týdnu se to opravdu rozjelo. Rozesmálo mě,
když jsem viděl, jak tohle vyšlo zrovna nedávno. A pak se tady podíváme na to srovnání leicesterské
policie na tomto obrázku, která se bude zabývat tímto… Jo, víc k tomu neřeknu. A není to jen v
Evropě. Podívejte se, co se děje v USA, pustím vám malý klip.

K. Pekau: Od 1. ledna 2023 vstoupí v platnost následující věci. Zruší se peněžité kauce téměř za
každý trestný čin.

Neil: Dobře, takže se ruší hotovostní kauce téměř za každý trestný čin.

K. Pekau: Patří sem únos, ozbrojená loupež, vražda druhého stupně, vražda pod vlivem drog,
vyhrožování veřejnému činiteli a rabování.

Neil: Nemůžu to celé přehrát, ale přehraji vám to po částech.

K. Pekau: Elektronicky sledování pachatelé musí být v rozporu s předpisy 48 hodin, než policie může
jednat, mohou jet téměř na Aljašku, než je můžeme hledat.

Neil: K tomu jen řeknu, hodně štěstí v USA s těmito novými pravidly.

K. Pekau: A tohle mějte na paměti, majitelé podniků a domů. Policisté již nebudou moci odstranit
narušitele z vašeho obydlí nebo podniků.

Neil: Skoro, jakoby chtěli, aby se odehrávalo absolutní šílenství.

K. Pekau: Někdo by se mohl rozhodnout bydlet ve vaší kůlně, a my mu můžeme dát jen pokutu. Je na
vás, jaká míra síly je nutná k jeho odstranění a zda je to legální.

Neil: A když už končíme, tady jsou články, na které se mě lidé ptají. Vždycky tady na horní liště vidíte
adresu článku. Tady mluví o vojácích v ulicích od prvního října. A to je to, na co jsem odkazoval,
Německo znovu zavádí povinné nošení roušek v celostátním měřítku. Takže to je z



EuroWeeklyNews.com. A tady článek z Local.de: Německo bude prosazovat nová covid pravidla od
prvního října, což vlastně souvisí s datem, kdy vojáci vyrazí do ulic.

Takže to tam pro dnešek nechám, máte tam spoustu věcí k zamyšlení a pár článků, pokud si je
chcete vyhledat. Ale celkově to nevypadá dobře. Jen doufám, že jste se připravili některými způsoby,
o kterých jsem mluvil. Na svém kanálu mám několik playlistů, které hovoří o různých způsobech
přípravy. Nejsem „prepper“, existuje spousta dobrých kanálů o „preppování“. Jsem jen člověk, který
si udělal vlastní průzkum a připravil se pro sebe a svou rodinu nejlepším možným způsobem. S tím
řečeno, mějte se. Bůh vám všem žehnej a uvidíme se zítra.

 

ZDROJ

https://otevrisvoumysl.cz/zprava-wef-predpovida-soucasnou-krizi-ukazuje-co-se-bude-dit-masivni-obcanske-nepokoje

